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BULETINUL 

SOCIETĂŢII POhITECNJCE 

PA~TEA TECf'lICĂ 

DARILE DE SEAMA ALE ŞEDINŢELOR COMITETULUI 
SOCIET AŢll POLITECNICE 

Şedinţa Comitetului dela 20 Fevritarie z907. 

Şedinţa se deschide la ora 9 seara. Prezidează D-l Al. 
Oottescu. Prezenţi sunt: D-nii Gr. Oasiniir, V. Oristescii, S. Gheor
ghiii, A. loachiniescu, I Ionescu, G. Popescu, I. Teodor şi N. 
Zanne. 

Se citeşte procesul-verbal" al şedinţii dela 6 Fevruarie ş i 
se aprobă. 

D-l Al. Oottescu, comunică Comitetului că s'a intervenit pe 
lângă D-l N Gallea spre a-şi retrage demisiunea din calitatea 
de cassier, însă D-sa a spus că nu poate reveni asupra acestui 
lucru, şi cum nu putem ţine pe cineva cu sila, propune să i se 
primească demisiunea şi să i se exprime mulţumiri pentru ser
viciile aduse Societăţii în timp de 10 ani, cât a fost cassier. 
Comitetul încuviintează. , 

Se admit ca membrii noui D-nii: inginer Al. Ro~u, inginer 
N. M. Ghiţescu şi inginer Frantz Risdorf er. 

D-l Pre.~edinte citeşte o scrisoare a D-lui M. S. Negrescu 
prin care propune Societăţii să cumpere casa din strada Câm
pineanu Nr. 6 şi se decide ca D-nii Oottescu şi Oetsiniir să exa
mineze chestiunea şi să comunice rezultatul într'o şedinţă 
viitoare. 

D-l Pre~edinte spune apoi că prin faptul primirii demi
siunii D-lui Gallea, trebue să procedăm la alegerea unui alt cas
sier şi propune pe D-l Popescu Gh., care este proclamat cassier. 

D-l Gh. Popescu mulţumeşte pentru cinstea ce i se face; 
asigură comitetul că averea Societăţii se va găsl în mâini sigure 
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şi va căuta să imite pe predecesorul său, însă anunţă că acea
stă :însărcinare nu va putea avea lungă durată, de oarece ocu
paţiunile sale nu-i lasă timp disponibil. 

Se decide a se comunica această alegere tuturor membri
lor Societăţii şi D-l Pre~edinte propune ca D-l Popescu să ia 
înţelegere cu D-l Gallea spre a hotărî ziua când să se predea 
averea Societăţii, noului cassier, conform statutelor. 

După propunerea D-lui N. Zanne, D-l Gr. Casi?nir se în
sărcinează a vorbl cu D-l Director General al Poştelor pentru 
introducerea sistemului ca; Societatea noastră să'şi poată încasa 
cotizaţiile membrilor cu poliţe prin poştă, astfel după cum se 
practică cu străinătatea. 

Comitetul admite în urmă propunerea D-lui L Ionescu să 
se instaleze un telefon în localul Societăţii. 

Şedinţa se ridică la orele 10 1/ 2 • 

Aprcibată în şedinţa comitetului. dela 3 Aprilie l 9U7. 

Preşedinte, AL. COTTESCU. 

Secretar, I. Ionescu. 

Câteva cuvinte 
ASUPRA 

st~rilizării ap~i prin electricitate 

In vedere că de câtva timp se face mare reclamă la noi 
în ţară cu recomandaţia sistemului de sterilizare a apei prin 
ozonă, pretinzându-se că este singurul mijloc de a obţine, în 
adevăr, o apă bună de băut şi fără bacterii, în consideraţiune 
că prin această reclamă nu se prezintă toate elementele nece
sare pentru a putea judeca asupra eficacităţii şi siguranţei sis
temului, în scopul de a se evita unele erori, m'am hotărât a 
expune, în cele ce urmează, câteva consideraţiuni relativ la a
ceastă chestiune, pentru ca din examinarea lor, să se poată 

trage concluziunea, dacă este sau nu timpul ca administraţiunile 
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